

Record of Special Advice

سجل المشورة الخاصة

Reference No.				الرقم المرجعي
Date & Time				التاريخ والوقت
CIF No. (if applicable)				رقم ملف العميل (إن وجد)
Branch Name				الفرع
Customer's Requirements				متطلبات العميل
Product(s)/ Service(s)				المنتج(ات) / الخدمة(ات)
Details of Advice Provided to Customer				تفاصيل النصيحة المقدمة للعميل
Advisor Name				اسم المستشار
Designation				المسامي الوظيفي
Signature				التوقيع
Channel of Advice Application	<input type="checkbox"/> Branch <input type="checkbox"/> Email <input type="checkbox"/> Phone <input type="checkbox"/> Other (specify) _____ <input type="checkbox"/> الفرع <input type="checkbox"/> البريد الإلكتروني <input type="checkbox"/> الهاتف <input type="checkbox"/> قناة أخرى (يرجى التوضيح) _____			قناة تقديم المشورة

Record of Special Advice

سجل المشورة الخاصة

DISCLAIMER:	إخلاء مسؤولية:
<p>This advice does not constitute an offer for sale and the information contained herein shall not form the basis of any contract. It is also not meant to be or to constitute any offer for any transaction. This advice has been prepared exclusively for the benefit and internal use of the recipient and does not carry any right of reproduction or disclosure. Neither this advice nor any of its contents maybe used for any other purpose without the prior written consent of CBI. In preparing this advice, we have relied upon and assumed, without any independent verification, accuracy and completeness of all information available in public domain or from sources considered reliable. This advice contains certain assumptions and views, which CBI considers reasonable at this point in time, and which are subject to change. No representation or warranty is given by CBI as to the achievement or reasonableness or completeness of any idea, advice or assumptions. This advice does not purport to contain all the information that the recipient may require.</p>	<p>لا تشكل هذه النصيحة عرضاً للبيع ولا تشكل المعلومات الواردة فيها أساساً لأي عقد. كما أنها لا تهدف إلى أن تكون أو تشكل أي عرض لأي معاملة تم إعداد هذه النصيحة حرصاً على المصلحة المستلم واستخدامه الداخلي ولا تتحمل أي حق في إعادة إنتاجها أو الكشف عنها. لا يجوز استخدام هذه النصيحة أو أي من محتوياتها لأي غرض آخر دون موافقة خطية مسبقة من البنك التجاري الدولي، عند إعداد هذه النصيحة. اعتمدنا وافتراضنا دون أي تحقق مستقل، دقة واتكمال جميع المعلومات المتاحة في المجال العام أو من مصادر تعتبر موثوقة. تحتوي هذه النصيحة على بعض الافتراضات والآراء التي يعتبرها البنك التجاري الدولي مفهولة في الوقت الحالي، والتي قد تكون عرضة للتغيير. لا يقدم البنك التجاري الدولي أي تهدى أو ضمان فيما يتعلق بتحقيق أو مفعولية أو اكتمال أي فكرة أو نصيحة أو افتراضات. لا تهدف هذه النصيحة إلى تضمين جميع المعلومات التي قد يحتاجها المستلم.</p>
<p>Recipients should not construe any of the contents herein as advice relating to business, financial, legal, taxation, or other matters and they are advised to consult their own business, financial, legal, taxation and other experts / advisors regarding the appropriateness of the advice. You are advised to undertake necessary due diligence before making any decision. Neither CBI nor any of its employees, officers or directors shall be liable or responsible for any direct, indirect, special, incidental, consequential, punitive or exemplary damages, including lost profits arising in any way from the information contained in this advice.</p>	<p>يجب على المستلم لا يفسر أي من محتويات هذه النصيحة على أنها نصيحة تتعلق بالأعمال التجارية أو المالية أو القانونية أو الضريبية أو غيرها من الأفواه. وينصح باستشارة خبراء/مستشارين متخصصين في الأعمال التجارية والمالية والقانونية والضريبية وغيرها من الأمور بشأن مدى ملائمة هذه النصيحة.</p>
<p>To know more about our services along with the fees and charges, you may visit our website www.cbiuae.com. You can also contact us on 6005444440 (within the UAE) and +9714503 9000 (outside the UAE).</p>	<p>لمعرفة المزيد عن خدماتنا بالإضافة إلى الرسوم والتكليف، يمكنك زيارة موقعنا الإلكتروني www.cbiuae.com، يمكنك أيضًا الاتصال بنا على الرقم 6005444440 (داخل الإمارات العربية المتحدة) و+97145039000 (خارج الإمارات العربية المتحدة)</p>
<p><input type="checkbox"/> I confirm that I have received a copy of the specific advice provided to me, including all reasonable product comparisons/options (covering benefits, fees, risks, and termination costs), and that these have been explained to me. I understand that it does not constitute an offer or recommendation to purchase any product or service. I acknowledge that I have been advised to undertake my own due diligence and seek independent financial, legal, or tax advice before making any decision.</p>	<p><input type="checkbox"/> أؤكد أنني تلقيت نسخة من النصائح المحددة التي قدمت لي، والتي تشمل جميع المقارنات والخيارات المتاحة للمنتجات، بما في ذلك الفوائد والرسوم والمخاطر وتتكليف إيجاء/إغلاق العلاقة. وقد تم شرحها لي بشكل واضح، أفهم أن هذه المعلومات لا تعتبر عرضاً أو توصية لشراء أي منتج أو خدمة. أقر بأنني قد تلقيت النصيحة إجراء العناية الواجبة الخاصة بي وطلب استشارة مالية أو قانونية أو ضريبية مستقلة قبل اتخاذ أي قرار.</p>
<p>Customer name اسم العميل</p>	<p>Signature التوقيع</p>
	<p>Date التاريخ</p>